

Barum



Barum

EXPORT: MOTOKOV, PRAHA, ČSSR

INTERNATIONAL
XIII. BARUM RALLYE

ČSSR Gottwaldov 19. - 20. 8. 1983



XIII. BARUM RALLYE 1983

XIII. BARUM RALLYE 1983

XIII. BARUM RALLYE 1983

MEZINÁRODNÍ AUTOMOBILOVÁ SOUTĚŽ

19. – 20. SRPNA 1983

Pořadatelem XIII. Barum rallye je z pověření ÚAMK ČSSR ZO Svazarmu Automotoklub při OP Barum Gottwaldov.

Soutěž se pořádá pod patronací generálního ředitelství Českých závodů gumárenských a plastikářských Gottwaldov.

Barum rallye je pořádána podle Mezinárodních sportovních řádů (a jejich příloh) Mezinárodní automobilové federace (FIA), ustanovení CSI, Národních sportovních řádů a propozic soutěže.

Start a cíl je v Gottwaldově, nejvzdálenější místo na trati od Gottwaldova 45 km.

Tratě soutěže měří 800 km a její součástí je 28 rychlostních zkoušek v délce 450 km, které se jedou na devíti uzavřených úsecích.

Povrch tratě je převážně asfaltový, část RZ má šotolinový podklad.

Do soutěže budou přijata homologovaná vozidla, která odpovídají předpisům přílohy „J“ Mezinárodních sportovních řádů.

Adresa: BARUM RALLYE
760 51 GOTTWALDOV
ČSSR
telex: 67223
telefon: 23862, 26713

INTERNATIONALER AUTOMOBIL-WETTBEWERB

19. – 20. AUGUST 1983

Veranstalter der XIII. BARUM RALLYE ist im Auftrag des ÚAMK ČSSR ZO Svazarm Automotoklub OP BARUM GOTTWALDOV.

Der Wettbewerb findet unter der Schirmherrschaft der Generaldirektion Tschechischer Gummi- und Kunststoffwerke, Gottwaldov, statt.

BARUM RALLYE wird gemäss den Internationalen Sportgesetzen (und ihren Anhängen) der Internationalen Automobilföderation (FIA), den Bestimmungen der CSI, den Nationalen Sportgesetzen und der Wettbewerbs-Ausschreibung veranstaltet.

Start und Zielort des Wettbewerbes ist in Gottwaldov, die entfernteste Stelle der Strecke liegt in einer Entfernung von 45 km von Gottwaldov.

Die Rallye-Strecke ist 800 km lang und weist 28 Geschwindigkeitsprüfungen mit einer Gesamtlänge von 450 km auf, welche in neun abgeschlossenen Streckenabschnitten zu fahren sind.

Die Strecken-Oberfläche: überwiegend Asphalt, ein Teil der Geschwindigkeitsprüfungen-Strecken hat Rollsplitt-Unterbau.

Zum Wettbewerb werden homologierte Fahrzeuge zugelassen, welche den Bestimmungen des Anhangs „J“ zu den Internationalen Sportgesetzen entsprechen.

Die Anschrift: BARUM RALLYE
760 51 GOTTWALDOV
ČSSR
Telex-Nr.: 67223
Fernruf: 23862, 26713

INTERNATIONAL AUTOMOBILE COMPETITION

19 – 20 AUGUST 1983

The organizers of the XIIIth BARUM RALLY are ZO Svazarm Automotoclub OP BARUM, Gottwaldov, under the authority of Central Automotoclub of ČSSR.

The Competition is held under the sponsorship of the General Management of the Czech Rubber and Plastics Industries trust in Gottwaldov.

BARUM RALLY will be held under the international Sporting Code (and its appendices) of the Federation Internationale de l'Automobile (FIA - International Automobile Federation), CSI regulations, National Sporting Regulations, and Regulations of the Competition.

Start and finish of the Competition are in Gottwaldov, the most distant place of the route being 45 km from Gottwaldov.

The route of the Competition covers 800 km including 28 Special Stages at a length of 450 km, which are to go on nine closed route sections.

Route surface is predominantly asphalt, one part of the Special Stages has gravel bottom course.

Only recognized vehicles that comply with the Appendix „J“ to the International Sporting Code shall be deemed eligible to compete.

The address: BARUM RALLY
760 51 GOTTWALDOV
ČSSR
Telex: 67223
Telephone No.: 23862, 26713